
Čj. 303/2024-UMDB

Zápis 

z 11. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko, 

konaného dne 6. března 2024 od 18.  00   hodin v     sále Kulturního domu   

v Dolním Bukovsku

Přítomni: JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika,
Pavel Kohout,  Bc.  Pavlína Kovaříková,  Mgr.  Ivana Makovičková, Petr  Malecha,  Ing.  Jan
Němec, Ing. Jan Svoboda (příchod v 18.31 hod.), Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková,–
(příloha č. 1). 

Omluveni: Pavel Makovička, Bc. Jiří Matoušek, Tomáš Pavlásek

Hosté: dle Prezenční listiny, OLH Karel Jedlička

Ověřovatelé zápisu: Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková 

Zapisovatel: Jana Pirasová

Program jednání

1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu jednání
3. Určení zapisovatele jednání
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání
5. Dotazy k činnosti rady městyse
6. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
7. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse
8. Závěr

Projednáno
1. Zahájení
Starostka  zahájila  jednání  v 18.06  hodin,  přivítala  přítomné,  konstatovala,  že  je  přítomno
11  zastupitelů,  3  jsou  omluveni  a  Ing.  Svoboda  se  dostaví  později  -  zasedání  je
usnášeníschopné. Poté dala hlasovat o schválení programu jednání.
Návrh usnesení: ZM schvaluje navržený program 11. zasedání ZM
Hlasování: 11 pro (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel
Kohout, Bc. Pavlína Kovaříková, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Ing. Jan Němec, , Zdeněk Tůma,
Mgr. Milena Zahradníková)   0 proti, 0 se zdržel.
Usnesení č. 92/11 ZM bylo schváleno.
 
2. Určení ověřovatelů zápisu
Starostka určila ověřovateli zápisu zastupitele Zdeňka Tůmu a Mgr. Milenu Zahradníkovou. 

3. Určení zapisovatele jednání
Zapisovatelem jednání určila starostka paní Janu Pirasovou.
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4. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání
Starostka uvedla, že všechna usnesení z minulého zasedání s pověřujícím charakterem byla
splněna.

5. Dotazy k činnosti rady městyse
K činnosti RM nevznesli zastupitelé žádné dotazy. 

6. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
 Starostka  informovala  o  zůstatcích  na  účtech  městyse  –  celkem  1 775 563,59  Kč.

V současné době jsou vystaveny faktury za cca 2 miliony Kč. 
 Starostka předložila zastupitelům k seznámení studii revitalizace místního hřbitova. Dle

studie by měla stávající márnice být odstraněna a nahrazena budovou pro civilní smuteční
obřady a budovou se sociálním zařízením a technickým zázemím. V plánu je zpevnění
cest na hřbitově. Počátek realizace je plánován v horizontu nejdříve 1 roku a po získání
dotace na akci.

 Dále starostka informovala o nabídce společnosti CETIN na zavedení vysokorychlostního
internetu v Dolním Bukovsku, což by spočívalo v rozvedení optického kabelu po celém
území městyse. Akce bude realizována pouze v případě, že se zhotovitel, tedy společnost
CETIN domluví s většinou občanů na připojení. Celá akce jde finančně za zhotovitelem,
tedy společností CETIN, městys nebude hradit žádnou částku.   

 V 18.31 hod. se na jednání dostavil Ing. Jan Svoboda. 
 Zastupitelé projednali žádost o směnu pozemků v kú Bzí. Jedná se o směnu části pozemku

parc. č. 46 s naším pozemkem č. 1662, tak, aby vlastníkovi pozemku vznikla vhodnější
část  pozemku  dále  od  silnice.  Žádost  byla  postoupena  k posouzení  osadnímu  výboru,
který se směnou nesouhlasí.
Návrh  usnesení:  ZM  neschvaluje  směnu  části  pozemku  pč.  46  ve  vlastnictví  p.
Přemysla Seipta za část pozemku pč. 1662 ve vlastnictví městyse oba v kú Bzí.
Hlasování: 12 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel
Kohout,  Bc.  Pavlína  Kovaříková,  Mgr.  Ivana  Makovičková,  Petr  Malecha,  Ing.  Jan  Němec,  Ing.  Jan
Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková)   0 /0.
Usnesení č. 93/11 ZM bylo schváleno.

 Úřad  pro  zastupování  státu  ve  věcech  majetkových  zaslal  městysu  nabídku  prodeje
pozemků v kú Radonice, na kterých jsou postaveny garáže v majetku městyse. Jedná se
stavební parcely č. 182, 183 a 184 o celkové výměře 26 m2. Garáže jsou využívány hasiči
a osadním výborem. V současné době máme pozemky pronajaté za roční nájemné ve výši
975  Kč.  Starostka  uvedla,  že  pokud  bude  požadovaná  kupní  cena  akceptovatelná,
pozemky by městys odkoupil, pokud ne, bude dál pokračovat pronájem. 

 Zastupitelům byl  předložen návrh rozpočtového opatření  č.  3 – po ročním vyúčtování
energií je potřeba navýšit výdaje na el.en. na ČOV a plynu v KD – celkem 700 tis. 
Návrh usnesení: ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 3.
Hlasování: 12 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel
Kohout,  Bc.  Pavlína  Kovaříková,  Mgr.  Ivana  Makovičková,  Petr  Malecha,  Ing.  Jan  Němec,  Ing.  Jan
Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková)   0 /0.
Usnesení č. 94/11 ZM bylo schváleno. 

7.   Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse
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 Starostka informovala o probíhající opravě střechy na bytovém domě čp. 454 z důvodu
havarijního stavu.  

 Dále je letos v plánu sanace prostoru pod jevištěm v KD.
 OLH pan Jedlička informoval zastupitele o hospodaření v obecních lesích – kalamita byla

zpracována, probíhají probírky, zalesňování v Pelejovickém lese a oprava lesní cesty. Na
příštím zasedání pan Jedlička předloží vyčíslení hospodaření za minulý rok.

 Dále starostka informovala o vysázení aleje k Hartmanicím, také o kácení 18 ks stromů
SÚS – bude nařízena  náhradní  výsadba,  požádala  zastupitele  i  veřejnost  o  vytipování
vhodné lokality. V souvislosti s tím paní Kapinusová uvedla, že by u koupaliště po levé
straně mohly být vysazeny stromy pro vytvoření stínu – bude řešeno.

 V souvislosti  s dopravní nehodou v Týnské ulici  starostka uvedla,  že již bylo započato
s odstraňováním živých plotů mezi  chodníkem a silnicí  z důvodu zajištění  bezpečnosti
provozu. Dále budou majitelé nemovitostí vyzvání k uvolnění chodníku – v současné době
jsou zataraseny parkujícími vozidly, což není ani přípustné, ani ohleduplné. 
P. Jakubalová upozornila na odstranění info cedule v lesoparku – byla dočasně odstraněna
z důvodu probíhající  těžby dřeva, bude po odvezení dříví z lesa opět instalována.  Dále
požádala o umístění odpadkového koše do lesa. O koši v lese se na jednání ZM i RM
diskutovalo několikrát,  vždy se shodným závěrem a to tím, že není vhodné koš v lese
umístit. Nemůžeme tím vyjadřovat postoj, že je normální nechávat odpadky v lese, byť
v koši. Na návrh, abychom na začátek stezky umístili infotabuli starostka dodala, že je
smutné, že musíme žádat občany, aby si svůj nepořádek z lesa odnesli a neházeli to po
lese.  
Ing. Svoboda vznesl dotaz k opravě komunikace na Padělkách po havárii vody před 2 lety
– v 2.  polovině roku bude provedena rekonstrukce přivaděče a poté bude komunikace
opravena. 
P. Kovaříková má dotaz, zda bude provedena údržba koupaliště – starostka uvedla, že
kromě každoročního čištění v režii JSDH, se plánuje vybetonování dna koupaliště, další
opatření by byla příliš nákladná s nejistým výsledkem. Voda se kazí od samého nátoku. 
 

9. Závěr

Starostka ukončila jednání v 19.10 hodin.

Ověřovatelé zápisu:
Mgr. Milena Zahradníková Zdeněk Tůma

Zapsala: Jana Pirasová, 7.3.2024
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